
Iz svetovalno-informativnega centra za mlade v Šiški

Mladi mladim
Svetovalno-informativna dejavnost za mlade

pri nas bolj životari kot živi. Zadnje čase se sicer
govori o ustanavljanju odborov samopomoči po
občinskih konf erencah, a ti so za zdaj šele zame-
tek zamisli, do njene uresničitve pa bo gotovo
preteklo še veliko časa

Mladi se za pogovore s člani svetovalno informa-
tivnih centrov neradi odiočajo, saj si predstavljajo,
da jih bodo tam pričakali psihologi, jim prerešetali
vso preteklost in jim potem z raznimi filozofskimi na-
sveti poskušali »izbiti komplekse«.

Ali je predstava mladih o tej dejavnosti pravilna,
smo povprašali Tomaža Reberška in Bojana Dekle-
vo, člana svetovalno-informativnega centra za
mlade v šiški, ki je bil dolgo tudi edini te vrste v Slo-
veniji.

Kdo ste, ki delite nasvete v centru?
•; »Vsi smo študentje, po letih torej skoraj enaki ti-

stim, ki si nasvetov želijo. Mislimo, da generacijska
razlika ne bi bila dobra, saj se mnogo laže poistove-
tiš s kom, ki ti je vsaj po letih blizu. Mnoge težave —
kot denimo pomanjkanje delovnih mest in stano-
vanjske — so nam celo skupne«

Kakšne nasvete dajete miadim?
»Stremimo za tem, da bi bili naši nasveti čimbolj

praktični. Če iz pogovora razberemo, da se kdo dol-
gočasi, sez njim posvetujemooraznih prireditvah, ki
se obetajo in izberemo tiste, ki so mu najbolj všeč.

Če je kdo osamljen, mu svetujemo, naj se vključi v
katero izmed sekcij, ki delujejo v okviru mladinskega
centra in podobno. Seveda moramo biti o vseh stva-
reh na tekočem, saj naša dejavnost ni le svetovalna.
temveč tudi informativna«

In katere težave v glavnem tarejo mlade?
»Različna obdobja imajo svoje vrste težav. Pred

leti so mlade zanimali predvsem vpisni pogoji na
srednjih šolah, zadnje čase pa jih najbolj pestita
osamljenost in dolgočasje.«

Kako pa pridejo do pogovora z vami?
»Zelo preprosto: lahko nas obiščejo, največ pa

imamo pisemskih in predvsem telefonskih stikov.
Kličejo nas mladi z vseh koncev Slovenije. Neki
mladenič, kj se je iz Ljubljane preselil v Avstralijo,
nas je poklical celo od tam«

Mislite, da so mladi z vašimi nasveti zadovoli-
ni?

»Do sedaj se je vedno izkazalo, da so se obrnili na
pravi naslov«

Predstava mladih o vaši dejavnosti je torej
precej zgrešena. Kaj pravite na to?

»To je popolnoma razumljivo, saj je svetova!-
no-informativna dejavnost za mlade med novejšimi.
Vse večji obisk mladih pa kaže, da se napačna pred-
stava o centrih manjša in upravičeno pričakujemo,
da se bo kmalu popolnoma izgubila.«
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